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 Protokół nr 65/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 lipca 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzyła Wicestarosta – pani Katarzyna Trzaskalska /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek pani Wicestarosty rozszerzono porządek posiedzenia o punkt: 

 

1. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia „Diagnozy zapotrzebowania 

Zespołu Szkół im. C.K. Norwida na wsparcie z Europejskiego Funduszu Społecznego” w 

związku z nowa perspektywą finansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-

2020. 

 

Na wniosek pani Wicestarosty zmieniono kolejność podejmowanych uchwał Zarządu 

Powiatu: 

 

1. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia „Diagnozy zapotrzebowania 

Zespołu Szkół im. C.K. Norwida na wsparcie z Europejskiego Funduszu Społecznego” w 

związku z nowa perspektywą finansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-

2020. 

 

2. Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt; 

„SOUL – Szkoła Otwartych Umysłów Licealistów” oraz upoważnienia Dyrektora Zespołu 

Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński.            

Stanowi on załącznik nr 2.        

 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida 

oraz pani Jolanta Domżalska - inspektor ds. pozyskiwania funduszy zewnętrznych / 

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia „Diagnozy zapotrzebowania Zespołu Szkół im. C.K. Norwida na 

wsparcie z Europejskiego Funduszu Społecznego” w związku z nowa perspektywą 

finansowania z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020. 

 

Pani Sekretarz zapytała o liczbę uczniów, którzy będą brali udział w projekcie. Dodała, że w 

poszczególnych zajęciach wyrównawczych będzie brała udział taka sama liczba uczniów tj. 

455. Poinformowała, że w diagnozie liczba uczniów na rok szkolny 2015-2016 wynosi 388, w 

Systemie Informacji Oświatowej na marzec również jest taka liczba uczniów. Zapytała panią 

dyrektor czy zakłada większy nabór uczniów do klas I. 

Pani Przeradzka – Martko wyjaśniła, że jest to łączna liczba przewidywanych uczestników w 

projekcie, którzy będą brali udział w trzech latach realizacji projektu i wezmą jeden raz udział 
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w przedsięwzięciach w ramach projektu. Dodał, że chodzi tutaj o beneficjentów, którzy 

zostaną objęci przynajmniej jednym wsparciem w ramach projektu. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że nie jest to liczba uczniów tylko liczba udziału, uczestnictwa 

uczniów w projekcie.  

 Dodała, że zgodnie z wytycznymi Urzędu Marszałkowskiego wystarczy powołać się na jeden 

ze wskaźników np. na podniesienie kompetencji z języka angielskiego, dlatego też projekcie 

są przewidziane m.in. zajęcia z języka angielskiego. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w diagnozie zapotrzebowania szkoły są uwzględnione 

wyniki matur z jednego roku. 

Pani Przeradzka - Martko odpowiedziała, że wyniki matur są podane z lat 2005 – 2015 w 

danych statystycznych w porównaniu z danymi z województwa warmińsko-mazurskiego i z 

danymi ogólnokrajowymi. 

Pani Sekretarz zapytała czy dane zawarte w wniosku o dofinansowanie nie powinny wynikać 

z diagnozy zapotrzebowania szkoły tzn., z wniosku można wyczytać że wyniki matur w 

ostatnich latach są niskie, natomiast w porównaniu z danymi z województwa i kraju nie są 

takie złe. 

Pani Wicestarosta odpowiedziała, że zgodnie z informacją pani dyrektor wystarczy wskazać 

jeden przedmiot, z którego wyniki są niskie.  

Pni Przeradzka – Martko dodała, że zgodnie z wyciągiem z raportu Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej, gdzie podane są wyniki poszczególnych szkół, ZS im. C. K. Norwida jest 

zakwalifikowany jako szkoła, która może się ubiegać o wsparcie z przeznaczeniem na 

podniesienie kompetencji m.in. z języka angielskiego.  

Pani Sekretarz zapytała, czy diagnoza uwzględnia ostatnie trzy lata szkolne. 

Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że tak w diagnozie są uwzględnione ostatnie trzy 

lata, wyniki poszczególnych klas w języka polskiego, języka angielskiego i matematyki tez są 

za ubiegłe lata. Dodała, że tegoroczne dane, bez danych z egzaminów poprawkowych są 

uwzględnione w danych statystycznych. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że wniosek jest dobrze przygotowany, ponieważ jeśli uda się 

uzyskać dofinansowanie to młodzież bardzo na tym skorzysta. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński.             
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt; „SOUL – Szkoła Otwartych Umysłów 

Licealistów” oraz upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 

Pan Buliński poinformował, że wniosek jest przygotowany bardzo solidnie. Dodał, że na str. 

77 wniosku w punkcie 21 jest błąd, ponieważ w opisie zadania jest mikroskop a z treści 

wynika, iż chodzi o zakup stołu demonstracyjnego. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że pani dyrektor złożyła oświadczenie o wkładzie własnym, 

wymaganym w projekcie z podziałem kwoty na kolejne trzy lata, jest wkład niefinansowy, 

który zapewni szkoła w wysokości 49 076 zł. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 3. 

Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński.             
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

 

 

                                                                                                            Członek Zarządu 

                                                                                                        Katarzyna Trzaskalska 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                  


